

《单词百科:disruptions是什么意思?disruptions怎么发音?disruptions的解释和用法》

英语单词disruptions是什么意思?disruptions怎么读?disruptions怎么发音?简答网为您整理了disruptions的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



disruptions怎么读

disruptions的读音:[dis 'rʌpʃ ənz]

disruptions的意思

1、n.中断(disruption的名词复数);分裂;瓦解;破坏;

disruptions的双语例句

1、ASR is designed to minimize business disruptions and data loss due to site outages and disasters.

ASR的设计是为了尽量减少由于站点故障和灾难产生的业务中断和数据丢失.

2、Problems with fire, gas, or oil may cause disruptions and annoyances.

关于火、气或者油的问题可能引起分歧和烦恼.

3、Disruptions were not expected authoritarian state that tolerates no dissent.

届时将不会有破坏行为,这个国际不允许有不同意见.

4、Some of the worst disruptions we face will involve water, not just temperature.

除了气温,我们可能面临一些更严重的破坏,如洪水.

5、Secondly, the problem of the supply chain coordination under disruptions with the revenue-sharing contract is discussed.

接着阐述了收益共享契约下的供应链应对突发事件的问题.

6、While these disruptions in life are not easy, they are necessary.

即使这些碎片在生命里是很不容易的,但却是必须的.

7、Low global stockpiles of grains and weather disruptions also contributed to price gains in 2007.

2007年,全球农作物储量较低再加上气候因素造成的减产刺激了农作物价格上涨.

8、Disruptions to Iran's big oil fields, and possibly to Iraq's, would be bad enough.

伊朗油田的破坏(可能还有伊拉克的油田)已经是够糟的了.

9、Brazil has felt vulnerable to soaring oil prices and to supply disruptions.

巴西感到经受不了油价飞涨和供应中断的威胁.

10、It is not easy to switch to alternatives very quickly, so disruptions to supply are damaging.

换成其他能源要加以时日,所以石油供应间断会造成伤害.

11、Effects of machine failure , set-ups, and other disruptions on system performance.

机器失效、安装和其他中断对系统性能的影响。

12、The potential for big market disruptions is very great.

市场大混乱的可能性非常高。

13、Lavender and tea-tree were found to cause hormonal disruptions by mimicking oestrogen.

有人发现,薰衣草与茶树会通过模拟雌激素来产生荷尔蒙紊乱。

14、Until now, financial intermediaries have been hit mainly by crisis-related disruptions on the credit front.

迄今为止,金融中介结构受到的冲击主要来自危机造成的信贷层面的混乱。

15、Concerns over supply disruptions helped push Brent crude oil prices to \$ 69.97 a barrel yesterday.

对供应中断的担心,推动布伦特原油期货价格周三升至每桶69.97美元。

以上是简答网为您整理的disruptions怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/disruptions>